
Møtereferat FAU-møte Teigar Ungdomsskole 31. mai 2022 
Møtedeltakere og oppmøte: 

Klasse Navn Tilstede 

8A Helena Enoksen ☐ 

8B Lars Mausethagen ☒ 

8C Elisabeth Varnes ☐ 

8D Anne Mjaugeto ☒ 

9A Per Kristian Sandvand ☒ 

9B Wenche Kjernli ☒ 

9C Cecilie Røste ☐ 

9D Thor-Egil Eide ☐ 

10A Jostein Hesjedal ☒ 

10B Hege Cathrine Pihl Dufseth ☒ 

10C Vigdis Ekelund ☒ 

10D Jannicke Vabø ☒ 

 

Møtet ble holdt på Teigar. 

1. Rektor informerer 
Det blir noen lærerbytter til høsten, men ikke så store som opprinnelig kommunisert. Noen lærere 

forsvinner, og noen nye kommer inn, 4 slutter totalt. På neste års 9. trinn bytter lærerne internt, 

mens det for neste års 8. trinn er to nye (2 som slutter). Skolen ønsker forøvrig en holdning i tråd 

med «Alle elever, våre elever». 

Ingen skolestreik aktuell på Teigar før sommeren er over. Om det kommer streik, blir dette på 

starten av skoleåret. 

Hva gjelder kantineprosjektet har skolen hatt god nytte av ansettelsen av miljøterapeuter. Disse 

ivaretar elever som gjennom dagen trenger en pause eller annet tilsyn. Det er god oppslutning om 

frokosttilbudet, og de har stor tro på at dette skal bidra til et godt skolemiljø fra høsten. 

Skolen ser det som en utfordring at det virker som om elevene er blitt mer usikre sosialt i løpet av 

pandemiperioden. Dette gir seg utslag i at de ikke vil delta på aktiviteter der man «eksponeres» 

ufiltrert for andre, som f.eks teater/dans/fremføring for andre. I tillegg er det et stort problem med 

skolevegring. Dette blir noe skolen vil jobbe med å reversere i kommende skoleår, ved å øve på 

sosialisering i fellesskap. Tiltak med sosiallærer, miljøarbeidere og helsesykepleier denne våren har 

vært en suksess, og det vil fortsette til høsten. 

2. Vedtekter 
Det er oppdaget at Teigar FAU ikke har vedtekter, og det er en generell bekymring over manglende 

kontinuitet. Forslag til vedtekter utarbeides av Tarald Høy og Wenche Kjernsli før første FAU møte til 

høsten. 

3. Natteravn 
Avtale etablert med REMA 1000 om oppbevaring av vester og loggbok for Natteravn Færder. FAU 

ønsker oppstart av kooridinert klasse/trinnvis ansvar fra høsten, men vil alltid oppfordre foreldre til 

å delta på vandring før dette, gjennom organisering som finnes på Facebook. 



4. Neste møte 
Dette var siste møte i dette skoleåret, og rektor kaller inn til første møte for nyvalgt FAU på 

begynnelsen av neste skoleår, etter foreldremøter er gjennomført. 

 


